
Til Borgerrepræsentationens medlemmer.

Den 25. august 2011.

Ad dagsordenens punkt 23
DSB-arealet, anlægsbevilling til 11 mands kunstgræsbane

Det bemærkes, at Venstres protokolbemærkning ikke fremgik af det udsendte politiske bilag.

Økonomiudvalgets beslutning den 16. august 2011

Der blev stemt om indstillingen.
For stemte 9 medlemmer: A, B, F, O og V
1 medlem undlod at stemme: Ø
Indstillingen blev dermed anbefalet.

Anna Mee Allerslev (B) og Pia Allerslev (V) afgav følgende protokolbemærkning: ”Det Radikale 
Venstre og Venstre mener, at der i den grad er mangel på idrætsfaciliteter på Nørrebro – især er der 
et stort behov for en fodboldbane. Vi finder det vigtigt, at fodboldbanen både kan anvendes til 
turneringer og bruges af de lokale beboere. Desuden er det vigtigt, at fodboldbanen anlægges 
således, at der også kan spilles 7 mandsbold på den.”

Mikkel Warming (Ø) videreførte Enhedslistens protokolbemærkning fra mødet i Teknik- og 
Miljøudvalget den 6. juni 2011.

(Teknik- og Miljøudvalget)

Venlig hilsen

Linda Jørgensen


